
 

 

Motie ‘Herwaardering van de fiets’ 

De gemeenteraad van Haarlem in vergadering bijeen, donderdag 14 juli 2016; 

 

constaterende dat,  

 

- het RKC rapport constateert dat de waardering van het fietsen is 

achtergebleven bij de doelstellingen; 

- onduidelijk is waar dat aan ligt; 

 

mede overwegende dat, 

 

- de fiets cruciaal is voor het gezond, schoon, stil, sociaal, levendig en 

bereikbaar houden van Haarlem; 

- in de ‘structuurvisie openbare ruimte’ wordt ingezet op de wandelaar voor het 

(vergrootte) centrum; 

  

draagt het college op, 

 

- te onderzoeken waar knelpunten liggen voor fietsers; 

- met een actieprogramma te komen om de waardering van het fietsen op het 

gewenste niveau te brengen; 

 

en gaat over tot de orde van de dag. 

 

Actiepartij 

Gertjan Hulster 

 

 

 

 


